
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 12.06.2024 

(FORMØDE FORÆLDREREP. 17.00 – 17.30) ? 
 
Skole: Grønhøjskolen 
Mødested: Grønhøjskolen 
Mødedatoer: 21/8, 25/9, 28/10 (i Hav), 27/11, 29/1, 26/2, 2/4 (med Hav), 21/5, 18/6 

� Jes       (næstformand),      valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26  
� Michael     valgt for 4 år  - på valg skoleåret 25/26 
� Benedicte  valgt 2 år  (udtrådt) 
� Henriette Valgt for 2 år (evt 4 år til valg 25/26) 
� Louise (formand),  valgt for 4 år - på valg skoleåret 25/26 
� Charlotte  (Eliot 1A)  Valgt for 4 år skoleårene 24/25 – 27/28 
� Jørn    indstræder som suppleant ½  - (mangler tilkendegivelse) 
� Søren Wedel (Carl 1B) Valgt for 4 år 25/25 – 27/28 
� Suplant nr. 1 ? 
� Suplant nr. 2 ? 
� Edith   Repræsentant for personale og TR pæd. 
� Birgitte  Hjælper til elevrådet 
� Kasper Schou  viceskoleleder 
� Rune Høst  pædagogfaglig leder 
� Mette Gudum   Skoleleder 

 

1. Konstituering efter fredsvalg (vi mangler stadig medlemmer til bestyrelsen) 
2. Hvad gør vi med de manglende medlemmer? 
3. Nyt fra Elevrådet  (de er ikke valgt endnu) 
4. Nyt fra Ledelsen 

a. Økonomi 
b. Personalenyt 
c. Nyt faglokale – makerspace – hvordan og hvad 
d. Mgu med i juniormesterlære  
e. Sparringsforum for  

5. Info fra formand  
a. Høringssvar fra forvaltningen – hvordan kommer vi videre 

6. Arr. I dette skoleår:  
a. Klasserådsarr. 
b. Forældremøder 26/8 afd. A + 27/8 afd.B + 28/8 afd. C 
c. Søvn – m. sundhedsplejerske 
d. Skolefest 

7. Evt. 
8. Punkter til næste gang.: 

Principper – udvalgte: Principper/procedure  Mærkedage og understøttende undervisning 

 

 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

https://drive.google.com/drive/u/0/folders/1ta99wXGx7QJjUcSU3VQFe5AB1L815hxY


 

 

Hvis I melder afbud sender I mail til Mette Gudum. 

Mødested: Grønhøjskolen 
Mødedato: 21.08.24                                                     
Fraværende: Jørn, Kasper Schou (Barsel) 
 
Afbud: Louise Matz,  

 

 
1. Velkommen og kort om skolebestyrelsesarbejdet fra næstformand Jes. De fremmødte siddende og 

kommende bestyrelsesmedlemmer præsenterer hvem de er. Søren Wedel og Charlotte Bill 
Sønderholm er valgt ind ved fredsvalg som nye bestyrelsesmedlemmer for 4 år. Louise Matz og Jes 
Hankil fortsætter som henholdsvis formand og næstformand. 

2. Vi mangler stadig et medlem og suppleanter, hvilket forældregruppen vil debattere hvad vi gør ved 
det og hvordan vi kan få hvervet de sidste forældre til bestyrelsen.  
Der stilles spørgsmål til hvordan der gøres opmærksom på skolebestyrelsen og hvordan skolen 
bedre kan tiltrække forældre til bestyrelsen og foreslår, at der laves tiltag for at gøre det mere 
tiltrækkende/spændende for at tiltrække forældre til bestyrelsen.  

3. Der er endnu ikke valgt et nyt elevråd. Dato for elevrådsvalg er nedsat. Der informeres om 
elevrådets konstruktion lokalt og Randers kommunens fælles elevråd, samt hvad der typisk rører 
sig i samarbejdet med elevrådet.  

4.  
a. MgU forklarer om den økonomiske tildelingsmodel og hvordan Grønhøjskolens økonomi 

ser ud pt. MgU redegør for skolens nuværende underskud og hvorfor det ser ud til, at det 
økonomiske underskud ser ud til at vokse i det kommende skoleår.  
MgU har berørt de største fokusområder og hvor vi er mest sårbare i forhold til økonomi. 
Pt. er der stort fokus på vores inklusionsindsatser og skolens evne til at visitere så få elever 
som muligt samt vigtigheden, af at have en skole som tiltrækker elever så vi kan bibeholde 
to klasser på så mange årgange som muligt.  
 

b. Der er informeret om nye personaler der er blevet ansat og personaler der er stoppet. Der 
er gået to personaler på pension. to personaler har sagt op inden sommerferien. Ind er 
kommet to ekstra medarbejdere til vores nyligt opstartede specialSFO mens der er ansat 
nye lærere og pædagoger til de opsagte stillinger. Indskolingen har øget deres personale 
med 1 pædagog.  

c. MgU informerer om maker space, hensigten med maker space og hvordan vi vil arbejde 
med det på skolen. Der er oprettet et lokale hvor eleverne kan udfolde deres kreativitet og 
få adgang til ny teknologi.  

d. MgU er kommet med i arbejdsgruppen for juniormesterlærer.  
e. MgU har foreslået forvaltningen at RH kommer med i kommende sparringsforum ift. 

visitationer 
5. Der er kommet svar på den aktindsigt skolebestyrelsen anmodede om 13.06.2024. Jes hankil beder 

om, at bestyrelsesmedlemmerne læser materialet indtil næste SKB hvor punktet tages op og 
bestyrelsen beslutter hvordan de vil arbejde videre med punktet. 

6.  



 

 

a. Forældrene melder tilbage at klasserådsarrangementerne har været rigtigt gode. Der har 
været gode debatter og kommet konkrete forslag som kan bruges i skolens videre arbejde.  

b. Jes fortæller om bestyrelsens deltagelse i forældremøder. Søren, Charlotte og Louise 
deltager i afd. A kl. 18.15 – 19.00. Jes deltager i afd. B og C. Henriette deltager hvis muligt i 
afd. C.  begge afdelinger kl. 17.45 – 18.30. 

c. Der arbejdes på at lave et forældrearrangement om søvn og vigtigheden af dette i 
samarbejde med skolens sundhedsplejerske. Bestyrelsen bakker op om, at vi arbejder 
videre med det. Jes har medbragt en kort artikel om trivsel som kunne være et 
udgangspunkt for nogle væsentlige punkter skolebestyrelsen kan tage op i forældrerådene 
og kommende forældremøder. 

d. Skolefest d. 10. april. Der er forslag om at skolebestyrelsen får lavet T-shirts med et slogan 
for, at gøre opmærksom på skolebestyrelsens eksistens.  

 
7. Evt. udgår 
8. Informeret om punkter til næste gang: Mærkedage og understøttende undervisning. Der sendes 

bilag ud inden næste møde.  
 
 

Evt.  Næste møde d. 25.09.2024 kl. 17.00 til 19.00  
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